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sa Cetvrte - posebne sjednice Prvog redovnog {proijecnjeg) zasijedanja

2024. godini Skupstine Crne Gore 28. saziva, odrzane 09. i 10. maja 2024.u

godine

Sjednica je poceta 09. maja u 12 sati i 45 minuta.
Sjednici je predsjedavao Andrija Mandic, predsjednik Skupstine, a

jednim dijelom sjednice, zbog sprijecenosti predsjednika, predsjedavali su,

naizmjenicno, Zdenka Popovic i Boris Pejovic, potpredsjednici Skupstine.

Predsjednik Skupstine podsjetio je da je ovo sjednica u redovnom

zasijedanju posvecena premijerskom satu i poslanickim pitanjima u vezi sa

odredenom temorn i obavijestio da je dnevni red sjednice:

PREMIJERSKI SAT I POSLANICKA PITANJA U VEZI SA ODREOENOM TEMOM

Poslanica Jelena Nedovic intervenisaia je proceduraino povodom

neprimjerenog ponasanja pojedinih posianika Demokratske partije socijalista na

sjednici prethodnog dana.
Poslanik dr Nermin Abdic je, u ime Kluba posianika Demokratske partije

socijalista, dao potrebna pojasnjenja.
Poslanik Filip Adzic je intervenisao proceduraino i saopstio da je dobio

pismo od bivsih radnika fabrike „Kosuta“ sa Cetinja, te uputio moibu da Vlada

ispuni njihove zahtjeve.

Nik Gjeloshaj, potpredsjednik Vlade za ekonomsku politiku i ministar

ekonomskog razvoja, saopstio je da je sa predstavnicima radnika odrzao

sastanak i dao potrebna pojasnjenja povodom istog.

Poslanik Oskar Muter je intervenisao proceduraino povodom

zdrastvenogstanja Milivoja Katnica, bivsegspecijalnogdrzavnogtuz ioca, koji

se nalazi u istraznom zatvoru u Spuzu.

Andrej Milovic, ministar pravde, dao je potrebna pojasnjenja.
U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su

poslanici:

1. Dragana Vucevic, oviascena predstavnica Kluba posianika Evropa

sad:

„Da li ce se ispostovati najavljeni rokovi za pocetak radova na dionici

autoputa Matesevo - Andrijevica, dokle se doslo sa eksproprijacijom zemljista

duz cijele trase i ukoliko bude neophodno uklanjanje stambenih objekata na

tom potezu - kako ce se taj problem prevazici?"
Mr Milojko Spajic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor

je komentarisala Dragana Vucevic, a predsjednik Vlade Je odgovorio na
komentar.

■ Izrazi koji su u ovom zapisniku upotrijebljeni za fizicka iica u muskom rodu podrazumijevaju iste izraze i u

zenskom rodu.



-2-

2. Danijel Zivkovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Demokratske

partije socijalista:
„Da li cete nastaviti sa jasno orjentisanom spoijnom politikom koju je

trasirala Demokratska partija socijalista od 2006. godine, koja je bazirana na

zapadnom vrijednosnom sistemu i da li ce Vlada u predstojecim odiukama

medunarodnih institucija i organtzacija slijediti do sada definisane ctijeve i

jasno dati podrsku u ime Crne Gore, bez obzira sto takve odtuke nennaju

podrsku druge najvece grupacije u parlamentarnoj vecini, nekadasnjeg

Demokratskog fronta, odnosno da li zbog takve spoljne politike ocekujete da

ce koalicija ZBCG pokrenuti pitanje izglasavanja nepovjerenja vasoj Vladi?"

Mr Milojko Spajic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor

je komentarisao Danijel Zivkovic.
Procedurainu intervenciju, povodom iziaganja poslanika Danijela

Zivkovica, koristio je Andrija Mandic, predsjednik Skupstine. Poslanik Danijel

Zivkovic dao je potrebna pojasnjenja.
3. Dr Dejan Durovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika ZBCG -

Nova srpska demokratija:

„Kuvajtski investitor odnosno, konzorcijum Northastar i Equest Capital

Limited Jersey, koji je trebalo da izgradi turisticki kompleks Montrose,

pokrenuo je arbitrazu protiv drzave Crne Gore. Kolika je vrijednost odstetnog

zahtjeva i sta je njihovo obrazlozenje za pokretanje arbitraznog postupka? Da

li ima propusta drzave u ovom slucaju i ocekujete li da ishod arbitraze bude u

korist drzave? Kada je pokrenut arbitrazni postupak i sta su od obaveza

predvidenih projektom Vlada i Opstina Herceg Novi ispunile? Da li se namece

zakljucak daje iza ovog neuspjesnog projekta bilo zakulisnih radnji povezanih

sa tadasnjom vlascu?“

Mr Milojko Spajic, predsjednik Vladc, odgovorio je na pitanje. Odgovor

je komentarisao dr Dejan Durovic.
4. Mr Ervin Ibrahimovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika

Bosnjacke stranke:

„Hoce li Crna Gora na zasijedanju Generalne skupstine UN podrzati

Rezoluciju UN o genocidu u Srebrenici, koju su inicirali SR Njemacka i Ruanda,

a koju su, do sada, kosponzorisali neki od nasih kljucnih medunarodnih

partnera medu kojima su; SAD, Francuska, Turska, Velika Britanija,

Luksemburg, Austrija, Svedska, Italija i jos 20 drzava, medu kojima su i

susjedne: Hrvatska, Bosna i Hercegovina, Albanija, te Slovenija i Sjeverna

Makedonija - i time jos jednom stati na istu stranu sa drzavama razvijene

demokratije i postovanja prava te potvrditi da sustinski a ne deklarativno

pripadamo onom dijeiu civiliziranog svijela ciji dio zelimo da budemo

vrijednosno, sustinski i formalno?"
Mr Milojko Spajic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor

je komentarisao Ervin Ibrahimovic, a predsjednik Vlade je odgovorio na

komentar. Poslanik Ervin Ibrahimovic je iznio stav na odgovor predsjednika
Vlade.
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Proceduralnu intervenciju, radi pojasnjenja stava, koristio je poslanik

Danijel Zivkovic.

Predsjednik Skupstine je intervenisao proceduraino i saopstio da ce

inicirati da poslanici parlamentarne vecine podnesu Predlog rezolucije o

genocidu u Jasenovcu.
Procedurainu intervenciju. radi pojasnjenja stava, koristili su poslanici;

Kenana Strujic Harbic. Seid Hadzic, Adrijan Vuksanovic, Ana Novakovic

Durovic, Amer Smailovic i dr Ivan Vukovic.

5. Maja Vukicevic, oviascena predstavnica Kluba poslanika ZBCG -

Demokratska narodna partija:

„Ko opstruira objavijivanje podataka o sprovedenom popisu

stanovnistva?"

Mr Milojko Spajic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor

je komentarisala Maja Vukicevic, a predsjednik Vlade je odgovorio na

komentar. Poslanica Maja Vukicevic je iznijeia stav na odgovor predsjednika
Vlade.

Poslanik Danijel Zivkovic intervenisao je proceduraino, povodom

iziaganja poslanice Maje Vukicevic.
Predsjedavajuca Zdenka Popovic dala je potreba pojasnjenja.
6. Dr Dritan Abazovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Gradanski

pokret URA:

Od kada poznajete Do Kvona i sta je bio predmet razgovora tokom

vasegsusreta u Beograd u?“
Mr Milojko Spajic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor

je komentarisao dr Dritan Abazovic, a predsjednik Vlade je odgovorio na

komentar. Poslanik dr Dritan Abazovic je iznio stav na odgovor predsjednika
Vlade.

Poslanik Vasilije Carapic je intervenisao proceduraino i saopstio da je

poslanik dr Dritan Abazovic prekrsio Poslovnik Skupstine i da je trebala da mu

se izrekne mjera opomene, jer je upotrebljavao uvredijive rijeci i izraze koji se

odnose na clana porodice predsjednika Vlade.

Predsjedavajuca Zdenka Popovic dala je potrebna pojasnjenja.
Poslanik Danijel Zivkovic koristio je pravo na repliku na iziaganje

predsjednika Vlade.

Predsjednik Skupstine koristio je pravo na repliku na iziaganje

poslanika dr Dritana Abazovica.
Procedurainu intervenciju, radi pojasnjenja stava, koristio je poslanik

dr Dritan Abazovic.

Poslanik Andrija Nikoltc je intervenisao proceduraino povodom iziaganja

predsjednika Skupstine. Predsjednik Skupstine je dao potrebna pojasnjenja.

Poslanik mr Boris Mugosa je intervenisao proceduraino oko nacina

vodenja sjednice i podsjetio da je danasnja sjednica posvecena Premijerskom
satu.

Predsjedavajuca Zdenka Popovic dala je potrebna pojasnjenja.
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7. Bogdan Bozovic, predsjednik Kluba poslanika SNP-CIVIS:
„Da li mozemo ocekivati da ce sredstva opredijeljena za potjoprivredu u

2025. godini iznositi 3% od ukupnog budzeta?"
Mr Milojko Spajic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor

je komentarisao Bogdan Bozovic.
8. Mr Boris Mugosa, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokrate

Crne Gore:

„Da li ce tokom ove godine i na koji nacin biti ispunjeno jedno od Vasih

kljucnih obecanja, iskazano i kroz kalkulator obracuna neto zarada na sajtu

Vase partije, a to je povecanje neto zarada svih zaposlenih (u privatnonn i

javnom sektoru) u Crnoj Gori za oko 25%?“
Mr Milojko Spajic, predsjednik Viade, odgovorio je na pitanje. Odgovor

je komentarisao Boris Mugosa.

9. Artan Gobi, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Albanski forum -

Forumi shqiptar:

Je li zavrsena izrada projektne dokumentadje za rekonstrukciju

regionalnog puta Ostros-Vladtmir, i ako jeste, kad mozemo ocekivati pocetak

radova?“

Mr Milojko Spajic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor

je komentarisao Artan Gobi.
10. Adrijan Vuksanovic, predsjednik Kluba poslanika Demokratske

unije Albanaca i FIrvatske gradanske inicijative:
„Razmisljate li da Vlada na cijem ste celu izjednaci stopu poreza na

dodatu vrijednost za hotelske restorane i za ostale ugostiteijske objekte koji

ne posluju u sklopu hoteta?"

Mr Milojko Spajic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor

je komentarisao Adrijan Vuksanovic.
11. Dr Vladimir Dobricanin, oviasceni predstavnik Posebnog kluba

poslanika:

„Koji su razlozi za neobjavijivanje rezultata popisa i kada mozemo

ocekivati da ce oni biti dostupni?"

Mr Milojko Spajic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor

je komentarisao dr Vladimir Dobricanin.

* * *

Sjednica je prekinuta u 18 sati i 10 minuta, a nastavijena 10. maja u

13 sati i 40 minuta.

Preslo se na dio sjednice posvecen poslanickim pitanjima u vezi sa

odredenom temom.

Predsjedavajuci Boris Pejovic podsjetio je da su predsjednici
poslanickih klubova parlamentarne vecine, saglasno clanu 193a Poslovnika

Skupstine, dostavili predlog sa precizno navedenom temom „Realizovane
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aktivnosti Vlade Crne Gore u susret IBAR-u“, o kojoj postavijaju pitanja

ministarki evropskih poslova Maidi Gorcevic, kao nadleznom ministru.

Sagiasno clanu 193b Poslovnika Skupstine, pravo na postavijanje pitanja

nadleznom ministru povodom odredene teme ima predsjednik, odnosno

oviasceni predstavnik kluba.

Maidi Gorcevic, ministarki evropskih poslova, poslanicka pitanja na

temu „Realizovane aktivnosti Vlade Crne Gore u susret IBAR-u“ postavili su

poslanici:

1. Nada Lakovic, oviascena predstavnica Kluba poslanika Evropa sad.

Maida Gorcevic, ministarka evropskih poslova, odgovoriia je na pitanje.

2. Dr Ivan Vukovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika Demokratske

partije socijalista.
Maida Gorcevic, ministarka evropskih poslova, odgovoriia je na pitanje.

Odgovor je komentarisao dr Ivan Vukovic, a Maida Gorcevic, ministarka

evropskih poslova, je odgovoriia na komentar. Poslanik dr Ivan Vukovic se

izjasnio povodom odgovora ministarke evropskih poslova.
3. Milun Zogovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika ZBCG -

Demokratska narodna partija.

Maida Gorcevic, ministarka evropskih poslova, odgovoriia je na pitanje.

Odgovor je komentarisao Milun Zogovic.
4. Amer Smailovic, predsjednik Kluba poslanika Bosnjacke stranke.

Maida Gorcevic, ministarka evropskih poslova, odgovoriia je na pitanje.

Odgovor je komentarisao Amer Smailovic, a Maida Gorcevic, ministarka

evropskih poslova, je odgovoriia na komentar. Poslanik Amer Smailovic se

izjasnio povodom odgovora ministarke evropskih poslova.
5. Ana Novakovic Ourovic, oviascena predstavnica Kluba poslanika

Gradanski pokret LIRA.

Maida Gorcevic, ministarka evropskih poslova, odgovoriia je na pitanje.

Odgovor je komentarisala Ana Novakovic Durovic.
6. Vaso Obradovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika ZBCG - Nova

srpska demokratija.
Maida Gorcevic, ministarka evropskih poslova, odgovoriia je na pitanje.

Odgovor je komentarisao Vaso Obradovic.
7. Andela Vojinovic, oviascena predstavnica Kluba poslanika

Demokrate.

Maida Gorcevic, ministarka evropskih poslova, odgovoriia je na pitanje.

Odgovor je komentarisala Andela Vojinovic.
8. Sladana Kaluderovic, oviascena predstavnica Kluba poslanika SNP-

CIVIS.

Maida Gorcevic, ministarka evropskih poslova, odgovoriia je na pitanje.

Odgovor je komentarisala Sladana Kaluderovic, a Maida Gorcevic, ministarka

evropskih poslova, je odgovoriia na komentar.
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Forumi9. Nikolla Camaj, predsjednik Kluba poslanika Albanski forum

shqiptar.

Maida Gorcevic, ministarka evropskih poslova, odgovorila je na pitanje.

Odgovor je komentarisao Nikolla Camaj.
10. Jevrosima Pejovic, predsjednica Posebnog kluba poslanika.

Maida Gorcevic, ministarka evropskih poslova, odgovorila je na pitanje.

Odgovor je komentarisala Jevrosima Pejovic, a Maida Gorcevic, ministarka

evropskih poslova, je odgovorila na komentar. Poslanica Jevrosima Pejovic se

izjasnila povodom odgovora ministarke evropskih poslova.

■k -k *

Sjednica je zavrsena 10. maja u 16 sati i 15 minuta.

Prekucani fonografski zapissa sjednice cini sastavni dioovogzapisnika.

Broj: 00-61/24-4/13

Podgorica, 10. maj 2024. godine

SKUPSTINACRNEGORE 28. SAZIVA
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